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Styrelsemöte Göta MS 

Protokoll 2022-09-26 

 

 

 

Ordinarie deltagare 

Lars-Göran Ståhl Ordförande 

Jonathan Thorsell Vice Ordförande 

Elenor Bodin              Kassör 

Niklas Gustafsson Endurokommittén 

Markus Marteliusson Crosskommittén 

Linda Ytterbom 

Patrik Lindberg 

Lotta Reden    

Christer Jansson         

 

Övriga deltagare 

Agenda     

1. Mötets öppnande (LG)  

2. Val av justerare (LR) 

3. Föregående protokoll (PL) 

4. Skrivelser m.m. (LG) 

- Resultat och balansrapport, Har ej fått augustirapporten 

- Medlemmar, klubbyten i TA perioden st varav st nya till Göta. 

Nya (inkl. familj) medlemmar sedan senaste mötet via Idrott Online tot. nu 

1428 (7st nya) varav 1221 (7st nya) män och 207 (0st nya) kvinnor.  

- Övrigt hela verksamheten;  

- L-G mailade om vi kan få fram bra förslag till en massmediaansvarig men har inte 

hört ngt från styrelsen. CJ har förslag och tar kontakt om intresse finns.  

- Planera för enskilt möte angående jakt på sponsorer. 

- I samband med att man betalar medlemskap för 2023 så kommer Linda & Lotta se 

över medlemmar i Idrott Online.  

- Valberedningen bör starta mkt tidigare med samtal med styrelsen samt 

medlemmarna. Fokus på att få fler kvinnor till styrelsen och klubbarbete över lag.  

- RF, mailen angående Nya Riktlinjer, Markus informerar. 

- Kommunen hade möte den 22 september, Lotta R känner någon från annan klubb 

som kan informera vad som sas. 

-  enligt de mail L-G vidarebefordrade från kommunen. 

- Utbildningar av tävlingsledare, barnledare och tränare söka bidrag hos Svemo? 

- Utbildning miljö hos Svemo för Håkan Nielsen, hur ser det ut med dessa? 

- Kommunens verksamhetsbidrag är krångligt och vad som gör att man kan få mer 

hjälp känns oklart. Linda har fått en inbjudan om att vi kan få en information om 

hur underlagen skall fyllas i. L-G vidarebefordrade mailet från kommunen till alla 

i styrelsen. 
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5. Crosskommitté rapport (MM) 

- Avslutning 19/9 av crosskolan med speedway på startrakan vilket var populärt. 

- Crossens räkenskaper på ingång 

- LG hade önskemål om att man hade som mål att sätta ihop lag för SM nästa år. 

- MM planerar för vinterfys. 

- Kalles Kanna 1/10 i Bäddarö. 

- Pontans Stubbrace under kontroll, omklädning i skola via Götas försorg. Pontan 

har för avsikt att skänka överskottet till en fond för skadade förare, (Ingvald). 

- Förslag finns att använda Götas intäkt genom att arrangera något gemensamt med 

klubbens elitsatsande förare som presterat under året. 

- LG pratar med Britt-Marie om korvförsäljning och hur det ska gå till på Pontans 

stubb-race. 

 

6. Endurokommitté rapport (NG) 

- Inför Götapokalen så är det mesta klart. Bra uppslutning på söndagen när prov 

skulle pilas och köras upp. UMK s slinga fick justera och dra om vissa delar på sitt 

prov. Ny kallelse för att engagera 4st vägvakter.. 

- Endurokommitten har fått 2st nya medlemmar. 

- Möte med kommunen uppskjutet något tills allt lugnar ner sig. 

- NG och Lasse ansökt om SM 2023 i september, 2 dagars. 

- S1 är stängt för jakt 1/10-18/10. 

- KM 22/10, Lucas Wärn med vänner pilar banan.  

 

7. Motorområdet  LedR (LG, MM, NG) 

- Färdigställa förråd och trapphus med målning, MM ordnar vid städdag. 

- LG tömning av oljeavskiljaren. 

- Duscharna samt vattenledning till den lokalen måste åtgärdas, Lindewall ordnar 

och uppgrävning samt isolering ordnar YA. 

- Nytt fönster i kiosken/köket som är öppningsbart på gång i slutet av oktober. 

-  

8. Övriga frågor (LG)  

Uppdateringar på hemsidan som behöver fixas till. Se mail till NG o MM. Göta och 

EMK pratar ihop sig om sina önskemål angående ordentlig omklädningsrum och 

framför för kommunen. 

 

 

9. Nästa möte (LG)  

 

2022-10-24 

            


